



GÜNTER BABY SOMMER & THE LUCACIU 3 KARAWANE

Antonio Lucaciu: Saxophone

Simon Lucaciu: Piano

Robert Lucaciu: Bass

Günter Baby Sommer: Drums, Voice

Compositions by Günter Baby Sommer, Robert Lucaciu, Simon Lucaciu. Recorded January 10, 2022, live at Loft Köln and January 11, 2022, at Studio Loft Köln, Germany. Recording engineer: Christian Heck. Mixed March 18, 2022, by Michael Brändli, Robert Lucaciu and Patrik Landolt at Hardstudios Winterthur, Switzerland. Mastered by Michael Brändli. Cover Art: Kornelios Grammenos, Knights, 1993. Graphic Design: Paul Bieri. Liner Notes: Hans-Jürgen Linke. Photo: Tobias Sommer. Intakt Records, P. O. Box, 8024 Zürich, Switzerland.

Intakt CD 384/2022 EAN: 7640120193843

A selection from Günter Baby Sommer on Intakt Records:



AUF DER ELBE SCHWIMMT EIN ROSA KROKODIL

Conrad Bauer
Ulrich Gumpert
Ernst-Ludwig Petrowsky
Günter Sommer

Intakt CD 142



SONGS FOR KOMMENO

Günter Baby Sommer
Savina Yannatou
Floros Floridis
Evgenios Voulgaris
Spilios Kastanis

Intakt CD 190



LA PALOMA

Ulrich Gumpert: Piano
Günter Baby Sommer:
Drums

Intakt CD 198



DEDICATIONS

Günter Baby Sommer:
Drums, Percussion, Voice

Intakt CD 224



BABY'S PARTY Guest: Till Brönner

Günter Baby Sommer:
Drums, Percussion, Voice
Till Brönner: Trumpet,
Flugelhorn

Intakt CD 303

Günter Baby Sommer ist auf der Höhe seiner künstlerischen Laufbahn. Der Dresdner Jazzinnovator, der das Schlagzeugspiel zusammen mit der Pioniergeneration des Jazz entgrenzt und einen eigenen Sound entwickelt hat, legt mit diesem generationenübergreifenden Quartett mit den Brüdern Antonio, Simon und Robert Lucaciu ein erfrischendes Album vor. „Die anderen drei Mitglieder des Quartetts sind zwei Generationen jünger. Günter Baby Sommers Musik und Präsenz gehörte für sie zum Bestand der Traditionen, von denen sie sich inspiriert fühlen und denen sie sich darum zugewandt haben. Jazz ist für sie ein historisches Projekt, dem sie einige Sympathie entgegenbringen. So entsteht zwischen diesen vier Musikern ein Spannungsfeld, das von Gemeinsamkeiten und Differenzen – nicht nur durch den Altersunterschied – geprägt und nicht von Nachsicht abgemildert ist“, schreibt Hans-Jürgen Linke in den Linernotes.

Günter Baby Sommer is at the height of his musical career. The Dresden jazz innovator, who together with the pioneering generation of jazz has unbounded drumming and developed his own sound, presents a refreshing album with a cross-generational quartet with the Lucaciu brothers. “The other three members of the quartet are two generations younger. Günter Baby Sommer’s music and presence belong to the inventory of traditions they feel inspired by and to which they have therefore orientated themselves. Jazz for them is a historical project which they approach with much warmth. Thus between these four musicians there is an electricity feeding on their similarities and differences – not only in age – and not diffused by any concessions”, writes Hans-Jürgen Linke in the liner notes.